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P R O T O K Ó Ł  Nr   XI / 2015 
 

z  Sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia  30 czerwca  2015r. 
 
 
Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji wzięli : Wójt 
Gminy Artur Herold, Sekretarz Gminy Daniel Szpręga, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer, 
kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszeni goście. Lista obecności 
zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu.  
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Zblewie. Rozpoczęła się o  godz.17.00 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk  
Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności, 
b) zatwierdzenie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołówi. z sesji odbytych w dniach 27 maja i 6 czerwca 2015r.  

2. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 27 maja 2015r. oraz z 
działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i wnioski Radnych. 
4. Prezentacja wyników projektu „ Z Jeziorem Niedackim za pan brat” realizowanego przez 

uczniów Zespołu Szkół Publicznych w Bytoni w roku szkolnym 2014-2015. 
5. Rozpatrzenie podania p.Hanny Miotk. 
6. Ocena pracy Gminnego Ośrodka Kultury, bibliotek, działu promocji i wykorzystania obiektów 

sportowych- przedstawienie stanowiska Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, 
Spraw Socjalnych i Bezrobocia. 

7. Ocena przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2015r. – przedstawienie stanowisk 
Komisji: 
a) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Srodo9wiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na wykonanie badań naukowych na głazie 

narzutowym chronionym jako pomnik przyrody w miejscowości Pinczyn poprzedzone 
stanowiskiem Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy – 
sołtysów na terenie Gminy Zblewo - poprzedzone stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 
c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - poprzedzone 

stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie przetargu  - 

poprzedzone stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie 

bezprzetargowej - poprzedzone stanowiskami Komisji : 
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a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania utworzonych na 

obszarze gminy Zblewo - poprzedzone stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 
c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania osobom fizycznym, wspólnotom 

mieszkaniowym, osobom prawnym i przedsiębiorcom dotacji z budżetu Gminy Zblewo na 
demontaż, transport i unieszkodliwianie odpadów niebezpiecznych zawierających azbest - 
poprzedzone stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. - poprzedzone stanowiskami 

Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 
c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2027 - 

poprzedzone stanowiskami Komisji : 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia, 
c) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości poprzedzone 

stanowiskami Komisji: 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/20/2015  Rady Gminy Zblewo z dnia  

17 lutego 2015r. w sprawie określenia opłat i zasad udostępniania i wynajmu świetlic wiejskich 
w Gminie Zblewo.  

19. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 
20. Wolne wnioski i zakończenie.  

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy p. Leszek Burczyk otworzył  XI sesję Rady Gminy Zblewo. Stwierdził, że 
sesja jest prawomocna, gdyż na 15 Radnych obecnych jest 14 Radnych.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dzisiaj w Teatrze Szekspirowskim w 
Gdańsku pięcioro długoletnich pracowników Urzędu otrzymało Medale Złote Za Długoletnią Służbę 
nadawane przez Prezydenta RP na wniosek Wojewody. Medale otrzymali: H.Dunajska, E.Glaza, 
R.Gollus, B.Męczykowski, A.Zalewska. 
Przewodniczący Rady Gminy złożył jeszcze raz gratulacje i podziękowania za długoletnią służbę 
odznaczonym pracownikom. Dodał, że  brał udział w tej uroczystości razem  z Wójtem Gminy, 
odznaczanych łącznie było 69 osób, ale na 123 gminy województwa pomorskiego Zblewo zostało 



3 
 

szczególnie wyróżnione przez Pana Prezydenta. Jest to bardzo cenne, że tylu pracowników naszej 
gminy otrzymało medale.  
W dalszej części Przewodniczący Rady Gminy powitał Panie i Panów Radnych,  Wójta Gminy p.Artura 
Herold, Sekretarza Gminy p.Daniela Szpręga,  Skarbnik Gminy p.Hannę Puttkammer, kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, Radnego Rady Powiatu i sołtysa p.Ryszarda Gumińskiego, 
dyrektorów szkół i placówek oświatowych, kierownika Posterunku Policji p. Arkadiusza Makowskiego, 
Dyrektora Lokalnej Organizacji Turystycznej p.Piotra Kończewskiego, mieszkańców gminy Zblewo, 
prezenterkę z Zespołu Szkół Publicznych w Bytoni.  
Porządek sesji został Radnym dostarczony i Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi do  
porządku obrad. 
Wójt Gminy zgłosił wniosek o wycofanie punktu dotyczącego analizy wniosków płynących z zebrań 
wiejskich odbytych w 2015r. oraz o wprowadzenie punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Radny p.J. Schűtzmann zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu dotyczącego 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/20/2015  Rady Gminy Zblewo z dnia  
17 lutego 2015r. w sprawie określenia opłat i zasad udostępniania i wynajmu świetlic wiejskich w 
Gminie Zblewo – podwyższenie opłaty za wynajem świetlicy OSP w Bytoni. 
Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 
rozpatrzenia podania p.Hanny Miotk. 
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zgłoszonymi zmianami głosowali wszyscy Radni.  
Radni  jednogłośnie przyjęli protokół z sesji odbytej dnia 27 maja br. 
 
Ad.2 
Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 27 maja 2015r. oraz z 
działalności w okresie międzysesyjnym. 
Informacje w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Radni w/w informacje otrzymali, a Wójt Gminy uzupełnił je tylko o sprawy, które miały miejsce w 
ostatnim czasie.  
 
Ad.3 
Interpelacje i wnioski Radnych. 
Radny p.M.Reszka podziękował Panu Wójtowi za pomoc i wsparcie w organizacji festynu w 
Kleszczewie. 
p.R. Gumiński – sołtys wsi Miradowo podziękował Panu Wójtowi za pomoc w organizacji festynu w 
Miradowie. 
p.E.Sarnowska- przewodnicząca KGW w Małym Bukowcu podziękowała Panu Wójtowi za wsparcie 
finansowe, które przeznaczyli na pokrycie kosztów przewozu dzieci na wycieczkę. 
Radny p.M.Kubik zgłosił wniosek o przeprowadzanie przeglądu i sprawdzenie stanu technicznego 
urządzeń znajdujących się   na placu zabaw koło przedszkola w Pinczynie przez uprawnione do tego 
osoby. Radny również zgłosił wniosek o wystąpienie z wnioskiem o naprawę przystanku PKS w 
Pinczynie ( koło p.Engler), na którym nie ma ławek. 
Radny p.S.Fojut również poprosił o przeprowadzenie przeglądu urządzeń znajdujących się  na placu 
zabaw w Piesienicy, gdyż część elementów jest starych i zdewastowanych. Następnie  odnośnie 5 
pracowników którzy otrzymali medale zapytał czy ktoś tutaj ich wytypował, jak to wyglądało? 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że wnioskował Wójt p.Artur Herold, wnioski były złożone 
w styczniu, procedura trochę trwa, wnioski przechodzą akceptację  Wojewody, a dopiero potem 
trafiają do kancelarii Prezydenta i tam jest podejmowana decyzja na tak, albo  na nie. W legitymacjach 
jest data z kwietnia.  
Następnie zabrał głos Radny p.S. Fojut, ale  z uwagi na panujący hałas na sali  można tylko 
zrozumieć ostatnie słowa wypowiedziane przez Radnego: „jest jednym  z najstarszych pracowników 
p.Basia  Turkiewicz”. 
Wójt Gminy  odpowiedział, że wcześniej występowanie z takimi wnioskami nie miało  miejsca, było to 
po raz pierwszy mając na uwadze zasługi i staż pracy. Każdego kolejnego roku będą typowane 
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następne osoby. W  tym roku zostało  5 osób  odznaczonych  i w kolejnym roku będą odznaczeni 
następni. 
Radny p.R.Skrzypczak  poinformował, że wpływają do niego anonimy dotyczące działalności szkoły w 
Zblewie. Anonimy przekazał do Komisji Oświaty i one zostały przekazane  do Pana Wójta. W 
anonimach zauważono niski poziom  wyników z egzaminów klas szóstych. Dodał, że poprosił o 
zestawienie  wyników  z egzaminu klas szóstych i danych  historycznych. Dostał już aktualne dane, 
ale chce zobaczyć również dane historyczne, aby zobaczyć jak to wygląda i zadbać o to, aby poziom 
nauczania był na wysokim poziomie. Następnie Radny poruszył  temat organizacji spotkania z 
przedsiębiorcami i organizacji spotkania dotyczącego pozyskiwania środków unijnych dla 
przedsiębiorców. 
Radny p.K.Niemczyk w imieniu trzech Radnych z Pinczyna poprosił o informację odnośnie rozbudowy 
przedszkola w Pinczynie, bo mieszkańcy się pytają co dalej z ich wnioskiem. 
Wójt  Gminy odpowiedział, że temat rozbudowy przedszkola w Pinczynie jest tematem przewodnim i 
Pan Sekretarz miał wykonać wstępną  analizę odnośnie przedszkoli w gminie. 
p.Sekretarz poinformował, że  ten temat był poruszany między innymi na naradzie kierowników w 
poniedziałek. P.Marek wskazał, że do 30 czerwca mają się wypowiedzieć fachowcy na temat 
możliwości technicznych. Jak będzie to opracowanie to siadamy do stołu i analizujemy. W sierpniu 
będziemy mogli przedstawić dane na temat tego, co będziemy robili  w przedszkolu w Pinczynie i w 
Zblewie. 
Wójt Gminy poinformował, że widział plac zabaw w Pinczynie i Piesienicy i muszą one ulec poprawie. 
Pan Sekretarz jutro pojedzie na te place zabaw i zobaczymy co da się zrealizować. Trzeba w tej 
sprawie działać szybko. Jest to temat  priorytetowy.  
p.I.Szulkowska – sołtys wsi Pinczyn wtrąciła, że sołtys i rada sołecka składała już wniosek o remont 
tego przystanku. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że w budżecie są środki na zakup dwóch  przystanków  i jeden będzie zakupiony 
do Pinczyna, a drugi do Borzechowa. Pan Wójt poinformował również, że spotkanie z wszystkimi 
przedsiębiorcami odbędzie się we  miesiącu  wrześniu w Twardym Dole wspólnie z Radnymi.  
Odnośnie funduszy unijnych to jest za tym, aby taką komórkę doradczą  stworzyć odnośnie 
pozyskiwania środków unijnych i odnawialnych źródeł energii. Jest to dobry pomysł i będzie duże 
zainteresowanie. Przedsiębiorczość to jest zadanie priorytetowe naszej gminy. Będzie również w lipcu 
stworzona przy wójcie Rada Przedsiębiorców,  zalążek Rady nastąpi już w lipcu, a rozszerzenie jej  
nastąpi we wrześniu na spotkaniu z przedsiębiorcami.  
Następnie odnośnie anonimów Wójt  Gminy powiedział, że również ich dużo otrzymuje i podchodzi do 
tego sceptycznie.  Anonimy może pisać każdy. Jak by chciał zajmować się  anonimami to cały dzień 
tylko tym by się zajmował, a chce się zajmować inwestycjami. Przyszedłem do Urzędu żeby 
współpracować, a nie robić wojenek i animozji. Trzeba słuchać mieszkańców i można przeczytać taki 
anonim.  W tych anonimach są sugestie psychologiczne, że trzeba coś zrobić, a i tak do  końca nie 
wiadomo, czy jest taka potrzeba.  Żeby mieć świadomość to trzeba zrobić spotkanie  z radą rodziców i 
innymi grupami, aby mieć orientację i konkretną wiedzę na temat  tych anonimów. Ja na dzień 
dzisiejszy bym się nie podjął takiego działania. Jest kilka grup, które ze sobą walczą i chciałbym je 
pogodzić w ramach współpracy.   Chcę, aby Radni mi w tym pomogli, bo idzie to w nieodpowiednim 
kierunku. Inaczej ładnej gminy  Zblewo nie zbudujemy takim działaniem. Musimy jakoś to wszystko 
unormować, bo inaczej każdy z nas straci nerwy, a nie o to chodzi.  Przyszedłem tutaj po to, aby w tej 
gminie spróbować coś zrobić razem z Państwem. Liczę na Was, gdyż pełnimy tutaj rolę służebną dla 
mieszkańców.  Ukłon należy się dla każdego, ale niech przyjdą i powiedzą oficjalnie, a nie piszą 
anonimy, bo ja już ich u siebie nie przyjmuję.  Jak rada rodziców chce przyjść to  nie ma problemu, 
nauczyciele jak chcą to też nie ma najmilejszego problemu, możemy porozmawiać. Proszę o nie 
pisanie anonimów do mojej osoby, boj a ich nie przyjmę.  
Radny p.R. Skrzypczak wyjaśnił, że nie podnosiłby tego tematu, ale tam są fakty do których trzeba się 
odnieść w pewnym sensie. To są fakty, to nie są jakieś pomówienia.  Jak jest anonim o podłożeniu 
bomby to nie wrzucamy go do niszczarki. To mogą być bardzo ważne elementy dotyczące 
bezpieczeństwa i  nie powinniśmy tego zostawiać. 
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Ad.4 
Prezentacja wyników projektu „ Z Jeziorem Niedackim za pan brat” realizowanego przez uczniów 
Zespołu Szkół Publicznych w Bytoni w roku szkolnym 2014-2015. 
p.Beata Kulbusz – nauczyciel Zespołu Szkół Publicznych w Bytoni zaprezentowała wyniki projektu  „ Z 
Jeziorem Niedackim za pan brat” realizowanego przez uczniów Zespołu Szkół Publicznych w Bytoni w 
roku szkolnym 2014-2015. 
 
Ad.5 
Rozpatrzenie podania p.Hanny Miotk. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że podanie wpłynęło do Rady Gminy 26 czerwca i było 
przedstawione wczoraj na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych. Podanie sprowadza się do prośby o 
ponowne i wnikliwe oraz obiektywne rozpatrzenie  skargi  złożonej dnia 6 maja 2015r. na pracownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i  kierownika  tegoż ośrodka.  Następnie Przewodniczący 
Rady Gminy zapytał radcę prawnego,  co Rada może  z tym zrobić? 
p.A.Gautier- adwokat  powiedział, że sprawa ta budzi dużo emocji i została wczoraj szeroko omówiona 
na komisji. Zgodnie z treścią pisma  Pani Miotk,  wnosi Ona o to, aby jeszcze raz ponownie, wnikliwie i 
obiektywnie rozpoznać tę skargę, którą złożyła. Jako argumentację  wskazuje, że Rada Gminy 
powinna była  przeprowadzić bardziej szczegółowe wnioski dowodowe, powinna była poznać 
stanowisko  zarówno Pani jak i małżonka oraz te wszystkie dowody, które zostały zgromadzone w  
aktach  postępowania sądowego oraz w aktach  postępowania przygotowawczego prowadzonego 
przez prokuraturę. Tak sformułowany wniosek sprowadza się do analizy, a wręcz oceny postępowania 
prowadzonego przez  sąd. Należy wskazać  iż postępowanie sądowe o eksmisję zostało zakończone 
prawomocnym rozstrzygnięciem.  Ta opinia, która została sporządzona przez pracowników GOSP nie 
została w toku  postępowania sadowego zakwestionowana i w konsekwencji przez sąd uznana 
została za zgodną. Rada Gminy Zblewo nie ma uprawnień, nie  ma możliwości do badania  
prawidłowości funkcjonowania  sądu ,kwestionowania prawomocnych wyroków, a do tego 
sprowadzało się rozpoznanie skargi, co zresztą było już przedmiotem rozpoznania  27 maja 2015r. 
Chciałbym odczytać treść przepisu art.239kpa, które\y  ma tutaj szczególne zastosowanie w tej 
konkretnej sprawie, w razie ponownego złożenia wniosku. Tak się składa, że odwołania i wnioski o 
ponowne rozpatrzenie sprawy przysługują tylko i wyłącznie w przypadkach wskazanych  w ustawie. 
Zgodnie z art.239 kpa: „ W przypadku gdy skarga w wyniku jej rozpatrzenia została uznana za 
bezzasadną, a tak było w tym przypadku, co też Rada Gminy Zblewo stwierdziła 27 maja,  i jej 
bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych 
okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje  stanowisko, bez 
zawiadamiania skarżącego”. 
To jest bardzo duży ukłon w stronę p.Miotk, że w ogóle  ten wniosek stanowi  przedmiot rozpoznania, 
albowiem Rada Gminy nawet nie musiała o tym zawiadamiać, zgodnie z art.239 kpa. Stąd też w mojej 
oceny brak jest możliwości do ponownego badania stanowiska   i ponownego wydawania 
rozstrzygnięcia. Ja rozumiem Pani rozgoryczenie, rozumiem to że Pani  nie jest zadowolona z 
rozstrzygnięcia sądowego, niemiej jednaj jeżeli w dalszym ciągu ma Pani  jakieś uwagi bądź sugestie 
odnośnie funkcjonowania GOSP i chciałaby swoje spostrzeżenia wyrazić  to jak najbardziej jest taka 
możliwość, ale nie w tym trybie, w  którym Pani swój wniosek złożyła, ale w trybie art. 241 kpa i 
następnych. To jest jak najbardziej procedura, która pozwala wprowadzać usprawnienia odnośnie 
funkcjonowania ośrodka Pozostawiam pod rozwagę składanie wniosku w tym trybie, natomiast nie w 
takiej formie w jakiej ten wniosek został złożony, to jest o ponowne rozpoznanie  tej samej sprawy, 
która została już wcześniej rozpoznana. Nie widzę możliwości aby podjąć kolejną uchwałę w tym 
przedmiocie, a  jedynie pozostawić to podanie wraz z adnotacją  w aktach sprawy.    
 
Ad.6  
Ocena pracy Gminnego Ośrodka Kultury, bibliotek, działu promocji i wykorzystania obiektów 
sportowych. 
Informacje na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
Za pozytywną oceną pracy Gminnego Ośrodka Kultury, bibliotek, działu promocji i wykorzystania 
obiektów sportowych głosowali wszyscy Radni. 
 
Ad.7  
Ocena przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2015r. 
Informacja na ten temat w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu.  
p.Piotr Kończewski – dyrektor  biura Lojalnej Organizacji Turystycznej Kociewie wyjaśnił między 
innymi, że     Lokalna Organizacja Turystyczna KOCIEWIE - swoją działalnością obejmuje obszar 
całego etnicznie Regionu. Łączy sobą siedem powiatów w dwóch województwach: pomorskim oraz 
kujawsko-pomorskim. Dba o marketing kociewskich miast i promocję kociewskich gmin. Zachęca do 
korzystania z kociewskich atrakcji przyrodniczych: rzek Wierzycy, Wdy, Wisły oraz Borów Tucholskich. 
Pomiędzy nimi na aktywnych czekają „Kociewskie Trasy Rowerowe”, a także system szlaków 
pieszych i konnych, którymi zarządzają. 
Również p.Piotr podziękował za zaproszenie na sesję, za współpracę i dodał, że bardzo dobrze czuje 
się w Zblewie.  
Za pozytywną oceną przygotowania gminy do sezonu turystycznego 2015r. głosowali wszyscy Radni.  
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na wykonanie badań naukowych na głazie 
narzutowym chronionym jako pomnik przyrody w miejscowości Pinczyn. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. Stanowi ono załącznik do niniejszego 
protokołu.    
Przewodniczący  Rady Gminy poinformował, że zgłosił się do Rady  Gminy Zakład Geologii Morza 
Uniwersytetu Gdańskiego z prośbą o podjęcie takiej uchwały, bo  Rada Gminy wyraża na to zgodę i 
jest propozycja aby temu Zakładowi udostępnić taką możliwość, po uzgodnieniu ewentualnego 
wejścia  na terytorium z właścicielem gruntu. 
p.A.Gautier- adwokat   poinformował, że  tutaj zostało to tak skonstruowane, żeby uzyskać zgodę 
właściciela, aby nie ingerować w prawa własności  nieruchomości na której ten głaz jest posadowiony.  
Uzyskaliśmy uzgodnienie  z RDOŚ żeby nie było żadnej wątpliwości, że takie uprawnienie Rady 
Gminy Zblewo dla instytutu geologii jest. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/47/2015 w sprawie  wyrażenia zgody na wykonanie badań naukowych na głazie 
narzutowym chronionym jako pomnik przyrody w miejscowości Pinczyn w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy – sołtysów na terenie 
Gminy Zblewo. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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p.A.Gautier- adwokat   wyjaśnił, że  w wystąpieniu nadzorczym Wojewoda wskazał że to  nie może 
być tak, że diety, które są przyznawane mają charakter stały i przyznawane są zryczałtowane koszty 
bez ewidencji  przejechanych kilometrów.  Z tych względów, w ocenie  Wojewody możliwe jest tylko 
takie przyznawanie świadczeń, które odpowiada rzeczywistemu przebiegu kilometrów  i w 
konsekwencji jest ten punkt drugi, który mówi    o rzeczywistym przebiegu i na podstawie delegacji 
będą te środki wypłacane.  To stałe świadczenie będzie nazwane jako dieta, a kilometrówka na 
podstawie delegacji. Jest to zmiana kosmetyczna uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/48/2015 w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy – sołtysów na terenie 
Gminy Zblewo w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 
Uchwała Nr XI/49/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie przetargu. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 
Uchwała Nr XI/50/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie przetargu w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie bezprzetargowej. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 
Uchwała Nr XI/51/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w formie 
bezprzetargowej  w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania utworzonych na 
obszarze gminy Zblewo. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
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Uchwała Nr XI/52/2015 w sprawie zmiany opisu granic stałych obwodów głosowania utworzonych na 
obszarze gminy Zblewo w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.14  
Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania osobom fizycznym, wspólnotom mieszkaniowym, 
osobom prawnym i przedsiębiorcom dotacji z budżetu Gminy Zblewo na demontaż, transport i 
unieszkodliwianie odpadów niebezpiecznych zawierających azbest. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/53/2015 w sprawie zasad przyznawania osobom fizycznym, wspólnotom 
mieszkaniowym, osobom prawnym i przedsiębiorcom dotacji z budżetu Gminy Zblewo na demontaż, 
transport i unieszkodliwianie odpadów niebezpiecznych zawierających azbest w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/54/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2027. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia 
przedstawił Radny p.J. Czubek. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/55/2015w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2027 w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 
Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p. S.Fojut. 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
p.R.Gollus wyjaśniła, że chodzi o nabycie drogi na nowopowstającym osiedlu na przeciw stadionu w 
Zblewie. Jest tam kanalizacja i sieć wodociągowa  i dobrze byłoby aby to była droga gminna i będzie 
to początek dalszej drogi, która tam powstanie.   
Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 



9 
 

Uchwała Nr XI/56/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości  w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/20/2015  Rady Gminy Zblewo z dnia  
17 lutego 2015r. w sprawie określenia opłat i zasad udostępniania i wynajmu świetlic wiejskich w 
Gminie Zblewo.  
Radny p.J.Schűtzmann wyjaśnił, iż złożył ten wniosek  gdyż na dzień 17 lutego 2015r, świetlica w 
Bytoni była tylko z nazwy i opłata za wynajem wynosiła 40zł. To  była znikoma kwota,  która teraz jest 
niewspółmierna do obecnego stanu świetlicy i jej  wyposażenia, którego kiedyś wcale nie było. 
Decyzją Pana Wójta ta świetlica została użyczona radzie sołeckiej i podjęliśmy taką decyzję, aby ją  
przywrócić do stanu użytkowania. Korzystając z pomocy mieszkańców naszej miejscowości 
postanowiliśmy przeprowadzić remont. Przy dobrej woli Pana Wójta i wsparciu finansowym stało się to 
możliwe. Został przeprowadzony remont kapitalny w postaci wymalowania, wymiany posadzki, 
wyposażono kuchnię we wszelki sprzęt AGD.  Standard został podniesiony  bardzo wysoko i jesteśmy 
na etapie ukończenia remontu. Z tego względu ta kwota, która występuje w uchwale z 17 lutego za 
wynajem tej świetlicy jest nie  adekwatna do standardu jaki tam się znajduje i zgłaszam wniosek o 
podwyższenie tej kwoty  do 200zł za dobę.  Standardem świetlica w Bytoni niczym nie odbiega od 
świetlicy w Radziejewie, chyba że wyglądem zewnętrznym i proszę  o wzięcie pod uwagę tych 
wszystkich okoliczności i  o zatwierdzenie mojej propozycji.  
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że p.Janusz  społecznie tam bardzo dużo godzin pracował.  
Radny p.K.Surówka zapytał, na ile miejsc osobowych ta świetlica jest przygotowana? 
Radny p.J. Schűtzmann odpowiedział, że jest tam 60 miejsc do swobodnego spędzenia czasu. 
Spokojnie  może usiąść tyle osób i imprezować. Ta kwota może jest zawyżona wobec innych, ale  tam 
został stworzony wysoki standard, głównie przez przychylność Pana Wójta. Za wsparcie Panu Wójtowi 
dziękuję ode mnie i Pań z KGW.  Ta kwota jest współmierna  do tego, co się tam znajduje.  
Wójt Gminy przypomniał,  że zależało mu bardzo na tym, aby te ceny za wynajem  były jak najniższe 
dla mieszkańców.  Wydaje się, że jest to cena wysoka i może trzeba to skonsultować z mieszkańcami. 
Radna p.S. Cherek stwierdziła, że w Bytoni świetlica jest na 60 miejsc i ma być opłata 200zł, a w 
Semlinie też jest na 60 miejsc i jest opłata 100zł i to  jest bardziej przychylne, bo to ma być dla wsi. 
Można jeszcze o tym porozmawiać.  
p.A.Gautier- adwokat  zaproponował, że jeszcze można na tę uchwałę spojrzeć na spokojnie pod 
kątem rozliczenia opłat eksploatacyjnych w całości wszystkich poszczególnych świetlic. Może warto 
jeszcze raz całościowo spojrzeć na wszystkie świetlice.  
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że następną sesję planuje się na koniec sierpnia, albo 
początek września, a świetlica w Bytoni jest przygotowana i jak dzisiaj nie wprowadzimy zmiany tej 
uchwały to zostaje 40 zł i jest to bardzo niska opłata. 
Radny p.J. Czubek stwierdził, że ta cena jest trochę wyśrubowana, w Radziejewie standard jest  
naprawdę wysoki i można trochę obniżyć te opłatę dla Bytoni np. do 150zł.  
Radny p.K.Surówka zauważył, że 200 zł to naprawdę nie jest na dzisiejsze czasy duża kwota. Ja bym 
był przychylny p.Januszowi, skoro wpompowane pieniądze mają tę świetlicę utrzymywać, to ktoś za to 
musi płacić. 
Radna p.S.Cherek powiedziała, że zgadza się z tym, że jakieś dochody, jeżeli się z czegoś korzysta 
mają z tego być, bo gratis nie ma teraz nic.  Są to jednak świetlice wiejskie, a więc dla ludności danej 
wsi. One mają być w jakiś sposób dostępne. Ja nie mówię, że tam nie ma standardu, na pewno jest, 
natomiast trochę należałoby spuścić, bo do tego trzeba jeszcze doliczyć podatek.  
Radny p.J. Schűtzmann przytoczył, że działanie statutowe świetlicy to nie tylko imprezy, wiele 
wynajmów odbywa się nieodpłatnie zgodnie ze statutem, a tutaj mówimy tylko o uroczystościach 
przykładowo weselnych, gdzie wydatek co do imprezy 150zł za dobę, czy to są aż takie duże 
pieniądze? Mnie się wydaje, że nie. Tam zostało dużo pieniędzy wpompowane i tutaj się nie mówi o 
zarabianiu. Radny p.J. Schűtzmann zaproponował, aby ta opłata wynosiła 150zł za dobę zamiast 
200zł. 
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Radny p.S. Cherek  dodała, że najwięcej w tych świetlicach wiejskich powinno być wykorzystanych 
godzin na takie działalności dla dzieci, młodzieży, dla ludzi starszych  i  te nieodpłatne.  Kilka imprez 
na to i tak nie zarobi, natomiast najbardziej żydowskim targiem wydaje mi się ta kwota 150zł.plu 
podatek. To co robimy w świetlicy to i tak leży na gminie, bo  nie zarobimy imprezami na tę działalność 
którą  ma prowadzić świetlica, w związku ze statutowymi działaniami. 
Radny p.J. Schűtzmann potwierdził, że jak najbardziej można przyjąć propozycję zmiany opłaty za 
wynajem świetlicy OSP w Bytoni z 40 zł na 150zł za dobę.  
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr XI/57/15 w sprawie zmiany uchwały Nr V/20/2015  Rady Gminy Zblewo z dnia  
17 lutego 2015r. w sprawie określenia opłat i zasad udostępniania i wynajmu świetlic wiejskich w 
Gminie Zblewo w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.19 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych zostały udzielone zaraz po ich zgłoszeniu. 
 
Ad.20  
Wolne wnioski i zakończenie.  
p.B.Sarnowski podziękował  jeszcze raz Panu Wójtowi   za dofinansowanie  przejazdu dzieci na 
wycieczkę. Ponadto zgłosił  wniosek o zlikwidowanie przystanku w  Paździe, który jest tylko 
zaśmiecany, a postawienie przystanku na zakręcie „Pazda”, z którego dojeżdża kilkanaście dzieci do 
szkoły. 
p.T.Boszka podziękował Panu Wójtowi  za wyrażenie  zgody na  publikację w  „Kurierze Zblewskim” 
artykułu pt. „Rajmund Mokwa tak to się zaczęło”. Najważniejsza jest prawda Panie Wójcie, a Pan się 
tej prawdy nie boi. Podziękował również Panu Tadeuszowi Majewskiemu, który w sposób rzetelny 
opisał to, co chciał przekazać mieszkańcom  p.Rajmund Mokwa zamieszkujący obecnie  w gminie 
Osiek. Pan Mokwa po namowach p.Huberta Modrzejewskiego rozpoczął prostowanie gminnej historii. 
Wierzę, że w ogólnym rozrachunku wyjdzie nam  wszystkim to na dobre. 
Następnie pT.Boszka zwrócił się do radnego p.Romana Rambowskiego: „ Zdaję sobie sprawę z tego, 
że Pana rodzina mnie  nie lubi. W moim odczuciu  dał temu wyraz niejaki p. Piotr Rambowski 
komentując 23 czerwca 2015r. o godz, 21.34 jedno ze zdjęć, na którym wspólnie z przyjaciółmi 
pomorskich struktur Prawa i Sprawiedliwości jesteśmy. Treści  komentarza nie przytoczę ze względu 
na zbyt wulgarne słownictwo jakiego użył autor, który według mojej informacji jest synem Pana 
Rambowskiego. Szkalowanie mojej osoby jeszcze tym razem odpuszczę ponieważ zdjął już ze strony 
ten haniebny wpis, ale jeśli  jeszcze raz obrazi lub oczerni  kogoś z moich znajomych lub mnie” 
Przewodniczący Rady Gminy w tym miejscu przerwał  wypowiedź p.Boszka informując, że syn 
p.Rambowskiego to  jest osoba dorosła i te wycieczki w stosunku do ojca dorosłej osoby nie są na 
miejscu.  
p.T.Boszka dodał, że to  składa oficjalną informację Panu  Radnemu, żeby przekazał swojemu synowi. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  że nie może się zgodzić na tego typu wycieczki. Być może 
został Pan urażony, ale są inne  drogi. Stojąc na straży zasad prowadzenia sesji, tu nie ma pana 
Piotra Rambowskiego,  a to że p.Piotr Rambowski jako osoba dorosła jest synem Radnego p. 
Romana Rambowskiego, to On odpowiada sam za ewentualne komentarze i tego tolerował nie będę 
mogąc skorzystać z prawa odebrania głosu.  
p.T.Boszka poinformował również, że w połowie czerwca złożył pismo dotyczące uaktualniania 
dzieciom i młodzieży legitymacji szkolnych, które po wydanych w grudniu 2014r. straciły swoją 
ważność w związku z brakiem nr PESEL. Sytuacja taka naraża dzieci i młodzież na przykre sytuacje 
grożące otrzymaniem mandatu za brak ważnego i zgodnego z obowiązującą taryfą  biletu. W związku 
z powyższym chciały zapytać się Pana Wójta, jakie zostały podjęte kroki, aby rozwiązać ten problem i 
czy Pan Wójt daje 100% gwarancję, że osoby posiadające prawo do ustawowej ulgi nie otrzymają 
żadnej opłaty dodatkowej nałożonej przez kontrolera z powodu nieważności dokumentu, jakim jest 
legitymacja? 
p.T.Boszka odnośnie podjętej uchwały zezwalającej na przeprowadzenie badań na głazie narzutowym 
w Pinczynie zapytał Pana Przewodniczącego i Radnych, czy przed podjęciem powyższej uchwały 
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ktokolwiek konsultował się  w tej sprawie z właścicielem terenu i jakie konsekwencje prawne są z  tą 
uchwałą związane dla właściciela terenu? 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że w tej sprawie konsultowaliśmy się z mecenasem i 
badania dotyczą głazu narzutowego, a nie gruntu prywatnego.   
p.A.Gautier- adwokat dodał, że dlatego została udzielona zgoda warunkowa w ten sposób, że zgodę 
właściciela gruntu wnioskodawca zobowiązany jest uzyskać we własnym zakresie. Tak samo we 
własnym zakresie zobowiązany jest ustalić w jaki sposób może i na jakich warunkach. 
p.T.Boszka zapytał, a co się stanie jeśli właściciel się nie zgodzi? 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że to nie jest problem Rady. 
p.A.Gautier- adwokat  wyjaśnił, że gestii Rady Gminy pozostaje jedynie sam głaz narzutowy  i na 
wykonanie  na nim badań Rada Gminy zgodę wyraziła, natomiast nie jest w gestii Rady Gminy 
dysponowanie gruntem na którym leży głaz. 
p.T.Boszka dodał, że najpierw lepiej byłoby się zapytać samego właściciela, a później wydawać 
uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że zaszczytem jest posiadanie  na swoim gruncie takiego 
głazu i nie sądzę żeby właściciele  gruntu odmówili zgody na wejście na ten grunt w celu badania, po 
oczywiście złożeniu obietnicy przywrócenia do stanu pierwotnego   jeśli jakość gruntu się zmieni.  Nie 
wierzę w to, chociaż takie badania można wykonać z helikoptera. 
p.H.Miotk odnośnie wystąpienia Pana mecenasa poinformowała, że też ma pismo Pana mecenasa i 
tak różnie to wychodzi. Mam pismo, że na działanie które oceniamy jako nieproporcjonalne do 
zagrożenia np. prawo do prywatności, można wnieść  skargę do organu wykonawczego gminy: wójta, 
burmistrza, prezydenta.  Tutaj akurat do Pana Wójta. Jeśli nie przynoszą  one skutku można składać 
wniosek o nadzór nad działaniem całego ośrodka do Wojewody. Jeśli działanie pracownika lub 
kierownika socjalnego wygląda na nadużycie uprawnień mamy prawo złożyć zawiadomienie o 
popełnieniu przestępstwa. Każdy, czyje dobra osobiste a należą do nich: cześć, mir domowy, 
tajemnica korespondencji, prywatność, życie rodzinne są naruszane lub zagrożone może wszcząć 
proces o zadośćuczynienie moralne i finansowe. My cały czas mówimy o czym innym Panie 
mecenasie.  Pan mnie nie rozumie, albo nie chce zrozumieć. Nie podważam wyroku sądu, ja mówię 
na jakiej podstawie Rada Gminy podjęła taką a nie inną  decyzję.  
p.A.Gautier- adwokat  stwierdził, iż ucieszył się bardzo z tego, że Pani Miotk zasięgnęła  pomocy 
prawnej   i ma teraz pełną świadomość przysługujących  jej praw i obowiązków. Natomiast w kwestii 
tego podania, o którym była mowa dzisiaj to było to podanie o ponowne rozpoznanie skargi, która już 
rozpoznana została. Z tych też względów nie było możliwości, żeby jeszcze raz badać tę sprawę, 
Natomiast jak sama Pani wspomniała, zna Pani przysługujące środki prawne  i niestety tak samo jak  
Rada Gminy Zblewo jak i  Pani musimy się obracać w obrębie tych   przepisów, które obowiązują.  
p.H.Miotk dodała, że chciała, aby ta sprawa nie poszła dalej, żeby tu Rada Gminy podjęła decyzję 
obiektywnie, a nie po porostu z sufitu. 
p.A.Gautier- adwokat   wtrącił, że  w trybie  jaki Pani przed chwilą wskazała, a nie w trybie ponownego 
rozpoznania sprawy. Trzeba to zrobić w odpowiednim trybie.  Jeżeli Pani po raz kolejny złoży wniosek 
o to, żeby jeszcze raz zbadać tą sprawę to znowu  nie przyniesie rezultatu. Odpowiedni tryb i gmina 
będzie procedowała zgodnie z przepisami tak jak w innym przypadku. 
p.H.Miotk odnośnie wczorajszego posiedzenia Komisji powiedziała, że nie zostało to wyczerpane do 
końca, bo  miałam jeszcze dopisane, ale chciałam wspomóc bo  usłyszałam takie wypowiedzi, że „ jak 
długo my tu będziemy siedzieć przy sprawie”?. Myślę Państwo Radni, że zostaliście wybrani przez 
ludzi którzy Wam zaufali i rozwiązywali problemy obojętnie jak długo, czy godzinę, dwie,  czy pięć. 
Myślę    że za stosowne pieniądze i myślę, że nie można postawić tak stanowiska, że my się 
spieszymy. Jak Panu Radnemu się spieszy to niech podziękuje i pracuje nad swoją pracą , a nie nad 
społeczeństwem i nad problemami mieszkańców.   
p.Cz.Pietruszyński  zgłosił wniosek odnośnie chodnika od Kościoła na dół i czy wiadomo, co się tam 
robi? 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że wiadomo, bo pracuje komisja ds. dróg. W pracach tej 
komisji biorą udział poszczególni Radni w poszczególnych okręgach i rady sołeckie. Jak komisja 
skończy prace to wtedy to wszystko będzie zrobione.  
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p.Cz. Pietruszyński poinformował również, że na Osiedli Piaskowym wykonano ogrodzenie 
przepompowni i bardzo dobrze, bo kto by odpowiadał gdyby  komuś coś tam się stało? 
Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 18.35, Przewodniczący Rady Gminy zamknął XI Sesję 
Rady Gminy Zblewo. 
 
Integralną częścią protokołu jest płyta CD oznaczona: „ XI sesja – 20.06.2015r.”. 
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